
Z á p i s n i c a 

z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  D ú b r a v á ch 

zo dňa 1. marca 2022 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Elena Grňová 

Poslanci: Michal Greguss, Jolana Ľuptáková, Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália 

Nedelková, Pavel Remeselník, Jozef Smutný   

Ospravedlnený: Jozef Ľupták 

Hlavný kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok 

 

Riaditeľka MŠ: Mgr. Iveta Stehlíková 

 

Občania: 10 viď prílohu 

 

 

 Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Elena 

Grňová, ktorá privítala všetkých prítomných a konštatovala, že zasadnutie obecného 

zastupiteľstva bolo zvolané podľa zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov písomne s uvedením miesta, času a programu rokovania. Pozvanie bolo 

doručené včas všetkým pozvaným. 

 Konštatovala, že obecné zastupiteľstvo má 7 poslancov, z ktorých je prítomných 6, 

preto vyhlásila zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 

 Oboznámila prítomných s programom, ktorým sa bude riadiť zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

   

Program:  

 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice   

        Voľba návrhovej komisie   

2. Schválenie výstavby RD na parcelách KN-C 271/1 a KN-C 235/1  

3. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2021 

4. Správa o financovaní Zariadenia pre seniorov Dúbravy 

5. Schválenie municipálneho úveru – Eurofondy vo forme dlhodobého termínovaného úveru 

6. Diskusia   

7. Návrh na uznesenie   

 

 

Bod 1/ Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Voľba návrhovej komisie 

 

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Elena Grňová. 

Oznámila prítomným, že zasadnutie OZ bude nahrávané na diktafón. Zápisnicu zo 

zvukového záznamu vyhotoví Katarína Janoková – zamestnankyňa obce. Zvukový záznam 

bude použitý pre interné účely a po vyhotovení zápisnice bude zmazaný. Za overovateľov 

zápisnice navrhla Natáliu Nedelkovú a Pavla Remeselníka.  Do návrhovej komisie navrhla 

pp Jolanu Ľuptákovú ako predsedníčku, Ing. Soňu Matunákovú, PhD.  a Michala Grugussa 

ako členov.  

 



Program bol poslancami jednohlasne schválený. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Michal Greguss, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália 

Nedelková, Pavel Remeselník, Jozef Smutný  
 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 6  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 2/ Schválenie výstavby RD na parcelách KN-C 271/1 a KN-C 235/1 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Zámerom a projektovou dokumentáciou k navrhovanej výstavbe rodinných domov na 

uvedených parcelách boli poslanci OZ oboznámení na pracovnom stretnutí. Uvedené 

dokumenty tvoria prílohu zápisnice. 

 Výstavbu RD na uvedených parcelách poslanci OZ jednohlasne schválili. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Michal Greguss, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália 

Nedelková, Pavel Remeselník, Jozef Smutný  

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 6  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 3/ Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2021 

  

Ing. Ivan Sivok, hlavný kontrolór obce prečítal správu o kontrolnej činnosti obce za rok 

2021. Písomná správa hlavného kontrolóra je priložená k zápisnici. 

 Správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2021 poslanci OZ zobrali 

na vedomie. 

 

Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Michal Greguss, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália 

Nedelková, Pavel Remeselník, Jozef Smutný  
 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 6  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

 



Bod 4/ Správa o financovaní Zariadenia pre seniorov Dúbravy 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

 

Pani starostka prítomným predniesla odhadované ročné príjmy a výdavky Zariadenia pre 

seniorov, z ktorých vyplýva ročný zisk vo výške cca 12298,- €. Písomná  správa je 

priložená k zápisnici. 

 Správu o financovaní Zariadenia pre seniorov Dúbravy zobrali poslanci OZ na vedomie. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Michal Greguss, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália 

Nedelková, Pavel Remeselník, Jozef Smutný  

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 6  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

Bod 5/ Schválenie municipálneho úveru – Eurofondy vo forme dlhodobého 

termínovaného úveru 

 

Referujú: Elena Grňová, starostka obce 

 

Oboznámila prítomných s indikatívnou ponukou financovania, ktorú obci ponúkla Prima 

banka Slovensko. Municipálny úver – Eurofondy vo forme dlhodobého termínovaného 

vkladu je určený na predfinancovanie výdavkov Zariadenia pre seniorov Dúbravy na 

základe Zmluvy č. 182/2022 o poskytnutí finančného príspevku na poskytovanie 

sociálnych služieb v Zariadení pre seniorov v Dúbravách, uzatvorenej s MPSVaR dňa 

03.02.2022 vo výške 135 520 €. Písomná ponuka financovania je priložená k zápisnici. 

 Municipálny úver bol poslancami OZ jednohlasne schválený.  

 

Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Michal Greguss, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália 

Nedelková, Pavel Remeselník, Jozef Smutný  

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 6  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 6/ Diskusia 
 

o  pani starostka informovala, že sa poslanci na pracovnom stretnutí dohodli na postupnej 

rekonštrukcii ciest v Ivinách; asfaltované úseky budú opravené asfaltovou drvou, 

následne zabezpečené nástrekom; 

o  pp Natália Nedelková  na pracovnom stretnutí žiadala osloviť pána Trnku ohľadom 

opílenia konárov stromov v jeho vlastníctve v križovatke  časti Hradná, kvôli 

neprehľadnosti križovatky; ďalej sa informovala ohľadom zakúpenia hracích prvkov 



v časti Hradná a žiadala o umiestnenie informácií o zbernom dvore do informačných 

tabúľ v Želobudzi a Hradnej; pani starostka informovala, že hovorila s pánom Trnkom, 

ktorý prisľúbil  zrealizovať opatrenia; hracie prvky do Hradnej musia byť certifikované, 

starostka to rieši v spolupráci s poslankyňou pani Nedelkovou; 

o  pp Jolana Ľuptáková na pracovnom stretnutí požiadala, aby pracovníci MOS 

zlikvidovali črepníky s vyschnutými chryzantémami  pri kontajneroch na cintoríne; pani 

starostka informovala, že črepníky pracovníci zlikvidovali; 

o pp Ing. Matunáková, PhD. na pracovnom stretnutí navrhla zaviesť v Ivinách 

trojzložkový zber separovaného odpadu, nakoľko vo Zvolene, kde pracuje je takýto zber 

zavedený; ďalej žiadala, umiestniť zbernú nádobu na komunálny odpad s objemom 240 

l; pani starostka sa informovala u riaditeľa zberovej spoločnosti  ohľadom 

trojzložkového zberu separovaného odpadu vo Zvolene;  riaditeľ starostku informoval, 

že tento zber je zavedený iba na sídliskách kvôli malému priestoru na umiestnenie 

rôznofarebných nádob a na základe zmluvy s organizáciou zodpovednosti výrobcov 

(OZV); uvedená organizácia nemá záujem podpisovať zmluvu na trojzložkový zber 

separovaného odpadu v obciach z dôvodu, že tento zber je oveľa nákladnejší na 

spracovanie odpadu ako terajší zber; pani starostka ďalej informovala, že do Ivín obec 

umiestnila plechovú nádobu na zber komunálneho odpadu s objemom 110 l; 

o  Ing. Krajňáková – majiteľka nehnuteľnosti v Ivinách sa informovala, či je výstavba RD 

na parcelách KN-C 271/1 a KN-C 235/1 v súlade s územným plánom obce; ďalej sa 

informovala, prečo Spoločný obecný  úrad vo Vígľaši  iba zastavil stavebné konanie 

pani Gálikovej; rozhodnutia vydané týmto úradom boli preskúmané na Okresnom úrade 

v Banskej Bystrici, ktorý v rozhodnutí našiel tri procesné chyby; pani starostka 

odpovedala, že pozemky sa nachádzajú v intraviláne a zastavanej časti obce, kde 

pôvodne stál rodinný dom, ktorý bol odstránený; spoločný obecný úrad vo Vígľaši  

konanie zastavil z dôvodu, že v Ivinách bude vypracovaný doplnok k územnému plánu 

na základe ktorého bude možné zrušiť stavebné povolenie, alebo ho obnoviť  na 

pozemku vo vlastníctve pani Gálikovej; ďalej uviedla, že rozhodnutia vydáva referent, 

odborník v oblasti stavebníctva, ktorý zodpovedá za správnosť rozhodnutí stavebného 

úradu; 

o  pani Viera Smutná, obyvateľka obce žiadala, aby zamestnanec obecného úradu  prišiel 

vypustiť  vodu v hydrante pri jej rodinnom dome; ďalej sa informovala, či je možné 

v Ivinách postaviť drobnú stavbu; pani starostka informovala, že vypustenie vody 

z hydrantu zabezpečí; drobné stavby je možné v Ivinách vybudovať iba pri existujúcich 

rodinných domoch; 

o  pán Ján Kapec informoval, že bol pri realizácii obecného vodovodu a je nutné ho 

kontrolovať a rekonštruovať; ďalej vyslovil názor, že územný plán obce je nutné 

aktualizovať, nakoľko v obci prebehli pozemkové úpravy; pani starostka informovala, 

že nový pracovník bol projektantom oboznámený s trasou, šachtami verejného 

vodovodu; porucha v mesiaci  február  bola spôsobená prasknutým vzdušníkom  

v šachte na hlavnej trase, poruchou na signalizačnom zariadení medzi vodojemom  

a čerpacou stanicou v Želobudzi; vzdušník a signalizačné zariadenie sme vymenili; 

v spolupráci s firmou Aquex Banská Bystrica vymeníme čerpadlo vo vrte v Želobudzi  

za výkonnejšie, aby rýchlejšie naplnilo  nádrž v Želobudzi; Ohľadom aktualizácie 

územného plánu uviedla, že ku aktualizácii dôjde až po výstavbe rodinných domov na 

pozemkoch určených v aktuálnom územnom pláne; preto obecné zastupiteľstvo 



schválilo realizáciu jednoduchých pozemkových úprav na pozemkoch určených 

územným plánom na výstavbu; 

o  pani Anna Lepiešová žiadala o riešenie prístupovej cesty od mosta pri pánovi Babicovi 

k jej rod. domu, lebo je v katastrofálnom stave; dlhodobo žiadajú o riešenie ciest 

v Ivinách, ale nič sa nedeje; cestu si vždy opravujú sami, to, že sa dvakrát v roku 

dovezie štrk, na ich opravu, je nepostačujúce; pani starostka informovala, že sa 

s poslancami OZ na pracovnom stretnutí dohodli, že rekonštrukciu ciest v Ivinách  budú 

realizovať postupne, vybratím podkladu a umiestnením makadamu a následne 

umiestnením štrkodrvy; v Ivinách je 10 km ciest, jedna cesta vedie aj 600 m k jednému 

rod. domu; cesty nemajú rigoly na odvedenie dažďovej vody; majitelia susedných 

pozemkov nesúhlasia s vykopaním rigolov; v niektorých miestach sa dá vykopať rigol 

aj na pozemku obce, ale niekde by sa cesta zúžila; za 8 rokov neboli výzvy na čerpanie 

z eurofondov na rekonštrukciu miestnych komunikácií; cestu, ktorá vedie k rodine p. 

Lepiešovej obec musela preložiť, nakoľko pri pozemkových úpravách ju nevytýčili tak, 

ako v skutočnosti viedla; 

o  pán Peter Lakota pripomenul, že keď sa budú rekonštruovať miestne komunikácie, 

bude potrebné opraviť cestu pri bývalej škole, nakoľko je tam poškodený asfalt; ďalej 

s p. Lepiešom konštatovali, že je potrebné vykopať rigol na kopci pri Babicovcoch 

a zviesť dažďovú vodu do miestneho potoka; 

o pp Ing. Matunáková, PhD. navrhla, aby realizácia rekonštrukcie miestnych komunikácií 

v Ivinách bola zaradená do uznesenia budúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva; 

o  pani Iveta Babicová – vlastníčka nehnuteľnosti v Ivinách informovala, že je potrebné 

riešiť verejné osvetlenie v Ivinách, nakoľko solárne slabo svieti; ďalej žiadala 

o odstránenie štrku na ceste od mosta smerom k Miroslavovi Kapcovi, ktorý tam 

vysypali Lesy SR, keď po zľadovatenej ceste vozili drevo; pani Lepiešová dodala, že 

Lesy SR poškodili miestne komunikácie; pani starostka ohľadom verejného osvetlenia 

informovala, že rozšírenie verejného osvetlenia stĺpom by bolo nákladné, preto obec 

umiestnila solárne osvetlenie; štrk z cesty odstránia pracovníci MOS hneď, ako to 

počasie dovolí; pani starostka požiada Lesy SR o finančný príspevok na rekonštrukciu 

miestnych komunikácií v Ivinách; 

 

 

Bod 7/ Návrh na uznesenie 

Uznesenia boli schvaľované postupne podľa jednotlivých bodov. 

 

I. Overovateľ: 

Natália Nedelková 

II. Overovateľ: 

Pavel Remeselník 

 

 

 

  Elena Grňová 

 starostka obce 


